

皇帝碑刻 · 當代啟迪
Kings' Inscriptions · Contemporary Interpretations

| | 圖片 Images | 說明 | Captions |
|---|---|---|--|
| 1 |  | 《龍·鳳》 梁藍波 2023年 水墨紙本 高139.5 × 闊134.5厘米 | <i>Dragon • Phoenix</i> Leong Lampo 2023 Ink on paper H 139.5 × W 134.5 cm |
| 2 |  | 《港大中大校訓》 李潤桓 2023年 水墨紙本 各高182.8 × 闊91.4厘米 | <i>The Mottos of The University of Hong Kong and The Chinese University of Hong Kong</i> Lee Yun Woon 2023 Ink on paper Each H 182.8 × W 91.4 cm |
| 3 |  | 《外星蛙托邦墨跡碑帖》 (局部) 郭孟浩(蛙王) 2023年 混合媒介裝置 尺寸可變 | <i>Calligraphy and Printed Ink Rubbings of Inscriptions for the Ultra-space Frog Utopia</i> (Detail) Kwok Mang Ho (Frog King) 2023 Mixed-media installation Dimensions variable |

| | | | |
|---|--|--|--|
| 4 | | <p>《秦琅琊臺》圖拓合卷（局部） 拓本、水墨紙本 高86 × 闊155厘米 香港大學圖書館藏 善 795.3 59</p> | <p>Painting and Rubbing of Langya Terrace Inscriptions (Detail) Rubbing, ink on paper H 86 × W 155 cm Collection of the University of Hong Kong Libraries 善 795.3 59</p> |
| 5 | | <p>無題 曾灶財（九龍皇帝） 20世紀 馬克筆紙本 高35 × 闊69厘米 HKU.Ca.2023.2643 九龍皇帝文化及藝術基金會 惠贈</p> | <p>Untitled Tsang Tsou Choi (King of Kowloon) 20th century Marker on paper H 35 × W 69 cm HKU.Ca.2023.2643 Gift of King of Kowloon Culture & Art Foundation</p> |

如傳媒需要使用以上圖片，請列出圖片出處：「圖片來源：香港大學美術博物館」

When using any of the copyrighted images, please cite acknowledgement as 'Image Courtesy of the University Museum and Art Gallery, HKU'.